
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer M. Duit van Student & 

Stad gestelde vragen met betrekking tot de fietsenkelder onder de Universiteits-

bibliotheek. De brief van de vragensteller treft u aan als bijlage. 

 

In de periode 2013-2017 is het gebouw van de Universiteitsbibliotheek aan het Broerplein 

grondig gerenoveerd. Studenten en medewerkers van de Rijksuniversiteit Groningen 

hebben sinds medio 2017 de beschikking over 2.100 studieplekken voorzien van 

stopcontacten en supersnel draadloos internet. De studie- en werkomgeving is bovendien 

veel prettiger dan voorheen door beter gebruik van daglicht, betere luchtkwaliteit en een 

logischere indeling van de verschillende soorten studieplekken.  

 

De kelder onder het gebouw, met een oppervlakte van ongeveer 1.350 m2, is een 

boekenmagazijn en op termijn in te zetten als een fietsenstalling. Naar verwachting biedt 

de kelder ruimte voor circa 1.200 fietsen.  

 

1. Erkent het college het probleem van een tekort aan fietsparkeerplekken in en op het 

Broerplein? 

Ja. Op sommige locaties en/of tijdstippen, zoals het Broerplein, leiden de grote 

aantallen gestalde fietsen tot overlast en onveilige situaties. Mede daarom hebben 

we in het verleden samen met de Rijksuniversiteit gehandhaafd op foutgestalde 

fietsen rond een aantal universiteitsgebouwen en fietsstewards ingezet op het 

Broerplein. Bovendien is er bij de renovatie van de Universiteitsbibliotheek 

rekening gehouden met een op termijn in gebruik te nemen fietsenstalling onder het 

gebouw.  

 

2. Is het college op de hoogte van de mogelijkheid tot het openen van een extra 

fietskelder onder Universiteit Bibliotheek door de RUG? 

Ja, daarvan zijn wij op de hoogte. De kelder onder het gebouw is relatief eenvoudig 

in te richten als een fietsenstalling. Naar verwachting kunnen hier ongeveer 1.200 

fietsen worden gestald. 
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3. Is het college op de hoogte van ruimtegebrek voor het opslaan van 2,5 miljoen 

boeken in de buurt van de UB? 

Ja. We hebben zeer regelmatig overleg met de Rijksuniversiteit. Ook dergelijke 

onderwerpen worden dan besproken.   

 

4. Is het college met Student en Stad van mening dat dit een probleem is waarbij de 

oplossing kan worden en dient te worden gevonden door een samenwerking tussen 

Rijksuniversiteit Groningen (RUG) én de gemeente? 

Ja. Uiteraard zijn wij bereid om gezamenlijk met de Rijksuniversiteit hiervoor een 

oplossing te vinden. Maar het betreft hier vooral een integrale afweging binnen de 

Rijksuniversiteit zelf.  

 

5. Heeft het college tot dusverre contact gehad met de RUG over het vinden van een 

plek voor deze boeken en hulp aangeboden in het zoeken naar een oplossing voor 

deze problematiek? 

Ja. Zoals bij vraag 3 en 4 aangegeven zijn wij op de hoogte van het probleem met 

betrekking tot de opslag van de boeken van de Universiteitsbibliotheek. Daarover 

voeren wij bovendien regelmatig overleg met de Rijksuniversiteit. Gezamenlijk met 

hen, maar ook met andere partijen, zoeken we naar een oplossing. Als gemeente 

bieden wij daarin een helpende hand.  

 

6. Op welke termijn verwacht de gemeente samen met de RUG een oplossing te 

hebben gevonden voor het stallen van deze boeken, zodat de kelder als fietsenkelder 

in gebruik kan worden genomen? 

Dit is op dit moment nog lastig in te schatten. De Rijksuniversiteit denkt hier samen 

met ons over na en is op zoek naar een (definitieve) oplossing. Wij voelen ons 

gezamenlijk verantwoordelijk voor een oplossing van dit probleem. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

Koen Schuiling     Diana Starmans 

 
 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 


